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  - Možda bih imao veći strah ako bih živeo u nekoj od svetskih metropola.   Ipak, mislim da je
naša sredina bezbedna. Ne mogu da verujem da su napade u Parizu izveli francuski državljani,
ne vidim razlog zbog koga bi postupali na taj način.
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